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Protokół Nr 47/21 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów, które odbyło się 27 grudnia 2021 r. w trybie obrad 

zdalnych,  w godzinach 08.35 – 9.40. 

 

Zawiadomienie o posiedzeniu stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Posiedzenie prowadziła Pani Magdalena Zieleń, Przewodnicząca Komisji Budżetu  

i Finansów.  

 

W posiedzeniu wzięli udział członkowie Komisji oraz zaproszeni goście. 

 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Komisja przyjęła do realizacji następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia w 2022r. pomocy finansowej  

w formie dotacji celowej Gminie Nowa Słupia z przeznaczeniem na realizację zadania  

pn. „54. Dymarki Świętokrzyskie w Nowej Słupi”. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Województwa Świętokrzyskiego na lata 2021 – 2041. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie województwa na 2021 

rok. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie województwa na 2021 

rok. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydatków budżetu województwa, które  

nie wygasają z upływem roku budżetowego 2021. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez 

Województwo Świętokrzyskie do Spółki „Uzdrowisko Busko – Zdrój” S.A. z siedzibą 

w Busku – Zdroju wkładu pieniężnego na pokrycie nowych akcji, obejmowanych  

w podwyższonym kapitale zakładowym tej Spółki. 

8. Sprawy różne. 

 

Materiały do pkt. 3-7 stanowią załączniki do akt XLI sesji Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego, zaś materiał do pkt. 8 stanowi załącznik do akt Komisji Budżetu  

i Finansów. 



2 
 

Przebieg posiedzenia 

Ad 2. 

Pani Magdalena Kusztal, Dyrektor Departamentu Kultury i Dziedzictwa Narodowego 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia w 2022 r. pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej Gminie Nowa Słupia z przeznaczeniem na realizację zadania  

pn. „54. Dymarki Świętokrzyskie w Nowej Słupi” wraz z poprawką o charakterze redakcyjnym, 

polegającą na zmianie brzmienia §3 ww. projektu uchwały z: „Uchwała wchodzi w życie  

z dniem podjęcia” na: „Uchwała wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 2022 roku”. 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie udzielenia w 2022 r. pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie Nowa 

Słupia z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „54. Dymarki Świętokrzyskie w Nowej 

Słupi”  (Opinia Nr 215/21 stanowi załącznik nr 3 do protokołu). 

 

Imienny wykaz powyższego  głosowania stanowi załącznik nr 4. 

Ad 3-5. 

Pani Maria Fidzińska – Dziurzyńska, Skarbnik Województwa przedstawiła projekty 

uchwał w sprawie: 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa Świętokrzyskiego na lata 2021 -

2041, 

- zmian w budżecie województwa na 2021 rok, 

- zmian w budżecie województwa na 2021 rok. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Komisja Budżetu i Finansów 3 głosami „za” i 2 głosami „wstrzymującymi się” pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Województwa Świętokrzyskiego na lata 2021 – 2041 (Opinia Nr 216/21 stanowi załącznik  

nr 5 do protokołu). 
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Komisja Budżetu i Finansów 3 głosami „za” i 2 głosami „wstrzymującymi się” pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie województwa na 2021 rok (Opinia 

Nr 217/21 stanowi załącznik nr 6 do protokołu). 

 

Komisja Budżetu i Finansów 3 głosami „za” i 2 głosami „wstrzymującymi się” pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie województwa na 2021 rok (Opinia 

Nr 218/21 stanowi załącznik nr 7 do protokołu). 

 

Imienne wykazy powyższych głosowań stanowią załączniki nr 8-10. 

Ad 6. 

Pani Maria Fidzińska – Dziurzyńska, Skarbnik Województwa przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie wydatków budżetu województwa, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2021. 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie wydatków budżetu województwa, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 

2021 (Opinia Nr 219/21 stanowi załącznik nr 11 do protokołu). 

 

Imienny wykaz powyższego głosowania stanowi załącznik nr 12. 

Ad 7. 

Pani Beata Studniarek, Dyrektor Departamentu Kontroli i Certyfikacji RPO przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez Województwo 

Świętokrzyskie do Spółki „Uzdrowisko Busko – Zdrój” S.A. z siedzibą w Busku – Zdroju 

wkładu pieniężnego na pokrycie nowych akcji, obejmowanych w podwyższonym kapitale 

zakładowym tej Spółki. 

Głos w dyskusji zabrali: 

Przewodnicząca Komisji, która w związku z zakończonym przetargiem na przebudowę 

Uzdrowiskowego Szpitala Kompleksowej Rehabilitacji KRYSTYNA w Busku-Zdroju 

zapytała, czy została podpisana umowa poprzetargowa, na jaką jest ona kwotę, a także czy  

w międzyczasie była zwiększana wartość tej umowy? Ponadto dopytała skąd potrzeba wkładu 
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pieniężnego, skoro umowa została podpisana, a to znaczy, że środki na tą inwestycję były 

zabezpieczone? 

 

Prezes Michał Płatek poinformował, iż przetarg został zakończony, prace są wykonywane. 

Pierwotny przewidywany koszt robót budowlanych wynosił 15 700 000 zł, natomiast obecnie 

wynosi 17 100 000 zł. Wyjaśnił, iż wzrost ten jest wynikiem nieprzewidzianych wcześniej 

robót i związanych z nimi kosztów. 

 

Pan Mirosław Jaros, Główny Księgowy dopowiedział, że środki na inwestycję nie zostały 

zabezpieczone, gdyż zostały wydatkowane na utrzymanie bieżącej płynności finansowej 

Uzdrowiska, które obecnie ma możliwości wypracowania nadwyżki. Zaznaczył, że umowa 

została podpisana w listopadzie 2018 roku, kiedy ówczesny Zarząd Województwa  

nie przewidywał sytuacji, jaka wystąpiła w tej chwili.  

 

Przewodnicząca Komisji poprosiła o przedstawienie wyniku finansowego Spółki 

„Uzdrowisko Busko – Zdrój” S.A.  za 2020 rok i planowanego wyniku finansowego na 2021 

rok. 

 

Pan Mirosław Jaros, Główny Księgowy poinformował, że w roku 2020 wynosił minus  

11 mln zł, a na 2021 – minus 3 400 000 zł.  

 

Przewodnicząca Komisji zapytała o przyszłość Spółki. 

 

Pan Mirosław Jaros, Główny Księgowy wyraził zdanie, iż przyszłość Spółki będzie się 

inaczej kształtowała, bowiem  w roku 2022 odbudowywane są zamówienia na NFZ i kuracjuszy 

indywidualnych. Dodał, że omawiana inwestycja również zacznie generować dość znaczne 

dochody po 30 czerwca 2022 r.   

 

Wiceprzewodniczący Komisji, Arkadiusz Bąk odniósł się do odpowiedzi Głównego 

Księgowego na pytania zadane przez Przewodniczącą Komisji. 

 

Wiceprzewodniczący Sejmiku Marek Strzała zapytał, o ile wzrośnie przychód 

Uzdrowiskowego Szpitala Kompleksowej Rehabilitacji KRYSTYNA w Busku-Zdroju  

po zakończeniu inwestycji? 
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Pan Mirosław Jaros, Główny Księgowy oszacował przyrost przychodu - w związku z oddaną 

inwestycją - na ok. 300 000 zł miesięcznie.  

 

Przewodnicząca Komisji spytała, czy był zaciągany kredyt na realizację omawianej 

inwestycji? Jeżeli tak, to w jakiej wysokości będą wynosiły raty do spłacenia? 

 

Pan Mirosław Jaros, Główny Księgowy odpowiedział, że na ww. inwestycję nie był 

zaciągany kredyt. Spłacany jest kredyt, który został zaciągnięty wcześniej pod budowę basenu 

w pozostałej części obiektu Uzdrowiskowego Szpitala Kompleksowej Rehabilitacji 

KRYSTYNA w wysokości 5 000 050 zł. Nadmienił, iż dopiero po spłaceniu tego kredytu 

będzie możliwość posiłkowania się następnym kredytem.   

 

Przewodnicząca Komisji dopytała o wysokość - na chwilę obecną - w sumie zaciągniętych 

kredytów.  

 

Pan Mirosław Jaros, Główny Księgowy wymienił wysokości kwot zaciągniętych 

poszczególnie kredytów. 

 

Radna Elżbieta Śreniawska nie podzieliła optymizmu i przewidzianej pewności realizacji 

założeń przedstawionych przez Głównego Księgowego.  

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez Województwo Świętokrzyskie do Spółki 

„Uzdrowisko Busko – Zdrój” S.A. z siedzibą w Busku – Zdroju wkładu pieniężnego  

na pokrycie nowych akcji, obejmowanych w podwyższonym kapitale zakładowym tej Spółki. 

(Opinia Nr 220/21 stanowi załącznik nr 13 do protokołu). 

 

Imienny wykaz powyższego głosowania stanowi załącznik nr 14. 

Ad 8. 

W sprawach różnych głos zabrali:  

Przewodnicząca Komisji przedstawiła pismo z Departamentu Budżetu i Finansów znak: 

BF.VI.301.79.2021 z dnia 16 grudnia 2021 r., które stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
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Radny Andrzej Swajda zapytał, czy wszystkie środki z zaciągniętej pożyczki 

długoterminowej w Banku Rozwoju Rady Europy są przypisane do inwestycji w budżecie 

województwa i Wieloletniej Prognozie Finansowej? 

Skarbnik Województwa odpowiedziała, że środki te są wpisane i rozplanowane  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej, jednakże bez przypisanych konkretnych zadań 

inwestycyjnych. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

                                                                                                      Przewodnicząca Komisji 

 

                                                                                                           Magdalena Zieleń 

Protokół sporządziła: 

Justyna Kobiec - Pronobis  

     


